
(O) – orientering 
 
(D) – drøftelse 
 
(B) - beslutning 

Dagsorden  
Skolebestyrelsen Buskelundskolen 

Skoleåret 20/21 
Onsdag den 3. februar 2021 kl. 19.00-21.00 

VIRTUELT 
 

Mødeleder: Torben 
Referent: Susanne (referatet oplæses og godkendes efter hvert pkt) 
Forplejning: Det står man selv for 
 
Mette inviterer på TEAMS 
 
Afbud: Vibeke og Marie 
            
Gæster: Mette Lisby til punkt om økonomi 
 

Pkt Dagsorden Referat Bemærkninger 

Pkt.1 (Kl. 19.00) Velkommen  Ingelise og Bo deltager som suppleanter. 
Elevrådet deltager efter aftale ikke. 
 

 

Pkt.2  (kl 19.05) 
(O) 
 

Orientering fra skole og fritid (30 min) 
(Mette & Susanne) 

- Rigets tilstand /Mette & Susanne 
- Ansættelse den 25/2 – vi mangler en 

deltager 
- Økonomi /ML 

 
 

Hverdagen handler stadig om corona. Nu skal de 
yngste tilbage tll skolen - det har vi prøvet før. De 
skal tilbage til hjemmegrupper i både pauser og 
undervisnging. Vi mangler fortsat restriktioner 
omkring SFO fra UVM. Vi har planlagt med 4 SFO’er, 
da vi ikke har normering til 8 grupper. Derer indkaldt 
til skoleledermøde i morgen. 
Forældre afleverer og afhenter fortsat udenfor. Vi 
laver forskudt komme/gå-tider. Mundbind på skolen er 
nu obligatorisk for forældre og besøgende. 
 
4. årgang skal også tilbage, da de ikke kan komme 
tilbage til hjemmegrupper. De vil blive fordelt i 2 
grupper. De 10 sårbare/elever med særlige behov, der 
allerede nu er i skole og fortsat skal være det, vil der 
blive taget hånd om. 
Elever fra Projektskolen der allerede nu er i skole 
fortsætter med at være det – og rykker fra på mandag 
i deres egen afdeling.  
 

 



Alle går til opgaven med krum hals - igen 
 
Vi afventer nu udmelding fra UVM om eksamen. Den 
forventes at komme i nærmeste fremtid.  
 
Kommentarer: 
Er der mere fokus på trivsel i stedet for undervisning, 
når vi vender tilbage? Ja der kommer til at ske noget 
andet. 
 
Pas godt på jeres personale i denne tid. 
Vi gør alt hvad vi kan. Det er vigtigt. 
 
Næste skoleår, vi er i gang med planlægning, vi kan 
ikke mødes med personalet, men det fungerer godt 
med virtuelle møder. 
 
Hvad drømmer man om næste år, hvordan ser vi 
teams næste år, fokus på de ting vi gerne vil. Op og 
ned i tid. Derefter kan vi planlægge næste år. 
 
Vi havde møde med økonomiafd. Vi har fået vendt 
vores underskud til et overskud. Vi får flere 
lærerhænder, SFO balancere - er medlemsafhængigt. 
 
Lærer og pædagoger, der ønsker nyt IT-udstyr har 
fået i sidste halvdel af 2020. 
 
Vi mangler de sidste udmeldinger på A20. Den nye 
aftale forventes på plads i februar.  
 
Personale: 
Line Sofie flytter tilbage til Kolding, og har opsagt 
hendes stilling. Stillingsopslag ude. Allerede nu mange 
ansøgere. Ansøgningsfrist slut uge 7. 
Ansættlsessamtaler d. 25/2. Torben og Birgitte 
deltager fra bestyrelsen. 
 
Vi har tre fraværende med hel eller delvis 
længerevarig sygdom.  
 
Stormester og fredagsøl virtuelt. 
Der er god stemning i Huset og vi holder sammen. 



 
Halbyggeri:  
Udenom ved at være på plads. 
MEN endnu ingen ibrugtagningsattest.  
Tegninger om området udenfor står stille. 
Der vil blive noget der skal laves om.  
Gammel hal beviliget malet. Vi venter fortsat på 
maler. 
 
Punktet med ML udsat grundet fravær. Satster på ML 
deltager næste gang med økonomi og budget. 
 
NM på vegne af elevrådet: 
Nikolaj har haft virtuelt med møde 
elevrådsrepræsentanter. De vurderer, at det faglige 
niveau er det samme som, når de er i skole, men de 
savner kammerater. De oplever at få bevægelse nok i 
iløbet af hverdagen.  
 
De unge bliver kviktestet, så de mødes i små grupper. 
Elever var positive over undervisning denne gang. 
 
 

Pkt.3 (kl. 19.30) 
(D+B) 

Fortsat arbejde med retningslinjer (30 min) 
I grupperum og drøfte: 

- Hvad læste vi i ”Skole og Forældre” 
- Hvad så vi på hjemmesiden 
- Hvad får vi øje på ? 
- Hvad er næste skridt ? 
-  

Gruppe 1 (Søren og Birgitte): 
 
Folder – hæfte 4:  God folder. 
Drøftet benævnelser: Retningslinjer/principper/ 
retningslinjer 
 
Tror der er de fleste af dem skolebestyrelsen skal 
have – indholdet er på plads. Men selve strukturen 
over, hvordan de er sat op og placeret er forvirret. 
 
Opgave:  
Alle skal kigges igennem og lægges i mere fast 
”struktur” + rammer. Ensartethed.  
Forslag om at der nedsættes et udvalg som er 
tovholder på arbejdet. 
 
Får øje på, at man som bestyrelse kan blive mere 
opdateret på, hvad det er der forventes af bestyrelsen 
i forhold til retningslinjer. 
 

Fra dagsorden 19/11: 
 
Målet er at få revideret 
eksisterende retningslinjer, samt 
få igangsat udarbejdelse af evt. 
nye. 
 
Eksisterende retningslinjer kan 
ses på 
https://buskelundskolen.aula.dk/  
 
Inspiration kan søges på Skole 
og Forældre: 
https://www.skole-
foraeldre.dk/artikel/principper 
(eller Håndbog for 
skolebestyrelser) 
 
Der sendes særskilt link til dette: 
Gruppe1: Søren, Birgitte 



Gruppe 2 (Torben, Inger-Lise, Maria): 
Overordnet har vi indholdet og det vi skal have. 
Men det kræves mere struktur og overordnede 
rammer. 
 
Hvad vi som bestyrelse kunne sætte fokus på: 

- SFO 
- Elevrådet 
- Sundhed (fysiske, psykiske, socialt, mental – 

WHO) 
- Lejrskole 
- Skolefest – fælles aktiviteter 
- Personale 

 
Gruppe 3 (Bo og Morten): 
Strukturen på hjemmesiden som de andre grupper 
nævner. Kan en skabelon være givende ?? 
Det meste er der – skal kigges igennem. 
 
 
Gruppe 4 (Nikolaj og Karen): 
Som de andre grupper. 
Vi har dem – men strukturen spænder ben for, at man 
kan få overblik og se retning. 
 
Mangler: 

- Skole/hjem-samarbejde 
- Udarbejdelse af primærgrupper 
- Sundhedspolitik 

 
Input til næste gode skridt – til Torben og Mette: 
 

- Lave struktur (skabelon) 
- Fælles afsæt i det orange hæfte 
- Hvad er benævnelsen af ”det” vi har 

udarbejdet: Retningslinjer, principper, politik ? 
- Kommunikation omkring retningslinjer – det 

skal være let tilgængeligt og forståeligt 
-  

 
 
NM sender slides fra tidligere skolebestyrelseskursus 
til Mette – de skal sendes med referatet ud. 

Gruppe2: Maria, Torben, Vibeke 
Gruppe3: Marie, Morten 
Gruppe4: Karen & Nikolaj 
Gruppe5: Susanne & Mette 



Pkt.4 (kl. 20.15) 
(O) 

Fortsat arbejde med fra 2 til 3 spor. 
Kort opfølgning + videre proces til 23/2 2021 
v. Torben (15 min) 

Maria har sendt skabelon til brev. 
 
Torben har været indkaldt til kaffemøde af Jonas 
Sivertsen onsdag den 3/2 21. Temaet var 
kapacitetsudfordringer på skoleområdet de kommende 
år. Med til mødet var bestyrelsesformanden fra Balle 
Skole, samt formænd fra de to lokalråd. 
 
Drøftelse af vores tidligere arbejde i bestyrelsen med 
kapacitetsanalysen. 

 

Pkt.3 (kl.20.30)  
(B) 

Evt  Næste møde den 23/2 2021 kl. 19.00 - virtuelt 
Indbyde Thomas Born/skoleafdelingen til en del af 
mødet. 
Fortsat arbejde med retningslinjer 
Næste næste møde 15/3 2021 kl. 19.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kalender skolebestyrelsesmøder mm. skoleåret 20/21 

 

Dato Forplejning Skole-
bestyrelse 

Samarbejds-
forum 

Forpligtende 
samarbejde 

Dialog-
forum 

Temamøde  
skolebestyrelser 

Kursus for nye 
bestyrelser 

Deltagere Årshjul 

17/8 20 
Kl. 19-21 
 

Skolen X      Hele bestyrelsen Konstituering 
Høringssvar budget 
Årshjul udarbejdes 

24/9 20 
Kl. 19-21 

Torben X      Hele bestyrelsen  

22/10 19 
Kl. 19-22 
 

    X   Formand og 
skoleleder 

 

27/10 20 
Kl. 19-21 

Marie X      Hele bestyrelsen  

19/11 20 
Kl. 19-21 
 

Skolen X      Hele bestyrelsen Høringssvar på fleksibel sommerferiepasning 

8/12 20 
Kl. 18.30-
20.30 
 

Skolen X      Hele bestyrelsen Juleafslutning efter mødet kl. 20.30 

13/1 21 
Kl. 19-21 

Vibeke 
Egen 
forplejning 

X      Hele bestyrelsen Udtalelse til kommunal kvalitetsrapport 
KORT virtuelt møde om CORONA 

3/2 21 
Kl. 19 - 21 

Egen 
forplejning 

X      Hele bestyrelsen Ekstra indsat møde - Virtuelt 

23/2 21 
Kl. 19-22 
 

Maria X      Hele bestyrelsen  

Uge 10     X   Formand og 
skoleleder 

 

15/3 21 
Kl. 19-21 
 

Søren X      Hele bestyrelsen  

20/4 21 
Kl. 19-21 
 

Morten X      Hele bestyrelsen  

17/5 21 
Kl. 17-21 
 

Birgitte X      Hele bestyrelsen Trivselsmåling 

17/6 21 
Kl. 19-21 

Skolen X      Hele bestyrelsen Sommerferieafslutning før mødet kl. 18. 

 


